
Referat af generalforsamling 24/3 2019 hos Jeanette

Tilstedeværende: Tessa, Kirsten, Rune, Theresa, Trine, Jeannette, Tanja, Erik

Dagsorden 
1.    Valg af dirigent 

Tessa 

2.    Valg af 2 stemmetællere 

Erik og Jeannette

3.    Formanden aflægger beretning 

Klubmesterskabet var en success som altid
Næste sæson skal Asta stå for træning, planlægning og undervisning. Efter sommerferien er hun fuld træner.
Fra næste sæson starter der to nye føl: Tanja og Erik
Der blev ikke afholdt arbejdsdage, hvilket der skal rettes op på i den kommende sæson.

4.    Det reviderede regnskab fremlægges til godkendelse 

Regnskabet er godkendt med et minus på 27.020 kr
Derfor skal opmærksomheden skærpes i forhold til holdstørrelser og antal trænere pr. hold.
Forventningen er at regskabet går i 0 kr igen til næste år.
Der bliver ingen nyindkøb i år og vi maler selv og andre småjusteringer.

5.    Budget for det kommende år fremlægges 

Renger med samme kontingent 
Huslejen er gået op fra 6.000 kr til 20.000 kr
Øvrige poster er stort set ens i forhold til forgangne år
Planlægger 10 hold pr sæson med 8 deltagere pr hold

6.    Indkomne forslag

Der var ingen indkomne forslag

7.    Valg til bestyrelsen:
- Formand Theresa Trampedag Lund er på valg og genopstiller.
Theresa blev enstemmigt valgt

- Sekretær Tessa Bangsbo er ikke på valg.

- Kasserer Jeannette Bonderup er ikke på valg.

- Trænerrepræsentant Rune Danquist er ikke på valg.

- Medlemsrepræsentant Zainab Ossum er ikke på valg.

- Suppleant Kirsten Caesar er på valg og genopstiller.
Kirsten blev enstemmigt valgt

- Suppleant Eva-Marie Ravn-Mølby er på valg og genopstiller.
Eva-Marie blev enstemmigt valgt



8.    Eventuelt 

Trøjer: Trine kontakter Horze og undersøger mulighed for rabat


